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Zdeněk Dvořák (vpravo) do 
telefonu tvrdil, že to není on.

Ivan Kyselý a jeho obchodní 
partner Pavel Padrnos při 
příjezdu 18. května na Hrad.

Tenisový boss Miroslav 
Černošek se o obsahu 
svých schůzek na Hradě 
odmítl bavit. Na schůzku 
ho doprovázela Nejedlého 
asistentka Marie Spěváčková.

JEDEN SCHŮZKU POPÍR Á , DRUHÝ PŘIZNÁVÁ
Kyselý nebyl jediný návštěvník Hradu, který původně nevěděl, kdo 
ve skutečnosti je. Podobně na tom byl i Zdeněk Dvořák, jenž v éře 
hejtmanky Jaroslavy Pokorné Jermanové (ANO) vedl středočeskou 
Krajskou správu a údržbu silnic. Úřad v době, kdy ho řídil, provázely 
skandály a Dvořák byl obviněný v případu korupce a manipulace při 
rozdělování zakázek. V listopadu 2022 začal kauzu rozplétat soud.

Na Hrad přišel 2. května 2022. Když se ho redakce snažila kontak-
tovat, nejprve do telefonu tvrdil, že na Hradě nebyl. „Já jsem s nikým 
nejednal, já jsem byl v Ústřední vojenské nemocnici na vyšetření,“ 
opáčil. Na dotaz, zda byl na vyšetření celý den, reagoval slovy, že vlast-
ně není Zdeněk Dvořák: „Prosím vás, já jsem nejednal, to jste si spletla 
telefon.“ Totéž tvrdil také o několik dní později a po dotazech, kdo tedy 
je, hovor ukončil.

Deník N však následně ověřil, že dané telefonní číslo skutečně 
patří Zdeňku Dvořákovi. Potvrdili to zaměstnanci firmy STK Zásmu-
ky, v níž má Dvořák třetinový podíl. „Ano, to máte správně,“ odsou-
hlasil jeden z nich. Správnost čísla potvrdil také zaměstnanec správy 
silnic, kterou Dvořák vedl. Lidé, kteří Dvořáka znají, jej navíc poznali 
na fotografiích z Hradu.

Bývalý šéf středočeských silnic pak už na SMS dotazy, proč svou 
identitu i návštěvu Hradu zapíral, nereagoval.

Dvořák tehdy na Hrad nepřišel sám. Doprovod mu dělal majitel 
firmy OZ stavby Otto Zach, který je spolu s ním obžalovaný v kauze 
středočeských silničářů: Podle vyšetřovatelů se snažil pro svou firmu 
získat zakázku a zároveň měl zajistit firmy, které se do soutěže přihlá-
sí se záměrně vyšší nabídkou, aby jeho společnost OZ stavby s jisto-
tou zvítězila. Podle Seznam Zpráv svou vinu popírá.

Co spolu s Dvořákem na Hradě řešil, si už prý nepamatuje. „Já 
vám asi nerozumím, madam,“ řekl do telefonu. „A co je vám vůbec do 
toho?“ pokračoval a následně popřel, že by se jednání na Hradě týkala 
jeho kauzy. „Na Hradě řešit silnice? Říkám, co je vám do toho. Vy když 
jdete na rande, já se vás taky neptám, co tam řešíte.“

O pár minut později zavolal zpět a tvrdil, že na Hrad nesl jen 
květinu, takže tím pádem nemohl jít za prezidentovým poradcem 


